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Sak 4 Årsberetning for årsmøteperioden 2024 – 2025 

Styret har i perioden bestått av Erik J. Jørgensen (leder) og Rainer Svartrapmo (økonomiansvarlig). 
Styret har ikke avholdt styremøter og har kun hatt kommunikasjon via e-post og telefon. Vedtak og 
oppgavefordelingen for lagets drift er gjort på lagsmøtene. 

 

Møter 

Laget har gjennomført følgende møter: 

• Årsmøte: 28. februar 2024 

• Lagsmøter: 4. april, 15. mai, 6. juni, 22. august, 25. september, 30. oktober og 21. november. 

• Diskusjonsmøte om landsmøte i samarbeid med Fagliglaget og Ila-Vestbyen: 30. oktober 

• Åpent møte om Palestina: 17. september  

 

Representasjon 

Laget har vært representert på følgende møter: 

• Fylkesårsmøte i Rødt 9. og 10. mars: Rainer Svartrapmo 

• Ekstraordinært landsmøte i Rødt 24. mai: Kim Hauge Bech 

• Folketinget: Kim Hauge Bech deltok på Folketinget i Oslo 25. mai 

• Nominasjonsmøte i Rødt Trøndelag 16. november: Steffen Diffa Mathisen og Thea Emilie 
Reime 

• Koordineringsstyret i Rødt Trondheim: Erik J. Jørgensen 

• Arbeidsutvalget i Rødt Trondheim: Rainer Svartrapmo 

 

Aktivitet: 

Laget hadde en litt trang fødsel da kjønnsbalansen som ble valgt på sist årsmøte ikke oppfylte kravet i 
vedtektene i Rødt. Dette bydde naturlig nok opp til noen utfordringer i starten. Etter god 
kommunikasjonen med leder av feministisk utvalg i Rødt Trøndelag ble det utarbeidet en strategi for 
rekrutering av flere kvinner. Strategien er blitt fulgt opp, og vi er glade for at vi har fått en aktiv kvinne i 
laget. Dette er selvfølgelig et arbeid som vil fortsette, men det vil være en utfordringen siden vi er et lite 
lag og dette arbeidet vil ta tid. 

Laget har i perioden hatt lagsmøter ca. månedlig og planlagt fra møte til møte ulik aktivitet. Det har 
blitt gjennomført fire postkasseaksjoner, to av dem i samarbeid med Rødt Trondheim Fagliglag og 
Studentlag. Tema for aksjonene har vært makspris på strøm, mot parlamentarismen, gratis tannhelse 
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og Palestina. Det har totalt blitt delt ut mellom 2500 og 3000 løpesedler noe vi er svært fornøyd med. 
Det har vært en sosial og hyggelig aktivitet som har aktivisert flere lagsmedlemmer.  

Laget har også diskutert landsmøte og sendt innspill og i underkant av ti forslag. Det ble også 
gjennomført et diskusjonsmøte om landsmøte der Roald Arentz og Ragnar Helland innledet om 
henholdsvis forslag til strategi og handlingsplan og forslag til arbeidsprogrammet. Forslagene laget 
har sendt inn handlet om pensjon og rentepolitikk. Thea Emilie Reime er valgt til å representere laget 
på landsmøte 2025. 

Laget har også bidratt inn i nominasjonsprosessen med å sende inn innspill på kandidater til 
stortingslista, og er innstilt på å bidra i valget i bydelen for at Rødt skal få et best mulig resultat i valget. 

Det har blitt gjennomført en ringerunde til lagsmedlemmene. Målet har vært å orientere om aktivitet 
og utfordre medlemmene på hva de ønsker at laget skal drive på med. Det har vært varierende hvor 
mange som tar telefonen, og av denne årsak har det vært en utfordring å få kontakt med alle 
lagsmedlemmene. 

Laget satt i perioden ned en studiegruppe som har utarbeidet et skoleringsopplegg som skal 
gjennomføres i kommende årsmøteperiode.  

Styret ønsker å takke lagsmedlemmer for et godt og aktivt år og ser fram til mer aktivitet og valgkamp i 
2025. 

 

 

Trondheim, 30. januar 2025 

Styret i Rødt Trondheim Huseby, Kolstad og Saupstad 

Erik J. Jørgensen /sign./   Rainer Svartrapmo/sign./ 


